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16-6-2022

Ph Heddes zegt toe dat de evaluatierapportage 

over de door de gemeente teruggenomen plus-

taken in oktober aan de raad aangeboden gaat 

worden. Oordeelsvormende vergadering 16-06-2022) 150 J.J. Heddes (Wethouder) Openstaand

In de administratie zijn de kosten al verbijzonderd; in de P&C documenten 

jaarrekening en begroting zullen wij dit ook doen. Plustaken zijn taken die door 

zowel de gemeente als de omgevingsdienst uitgevoerd mogen worden. De 

Omgevingsdienst Noord-Hollands Noord (OD-NHN) voert op grond van wet- en 

regelgeving de wettelijk vastgestelde basistaken uit. Gemeentes zijn vrij in keuze 

waar de uitvoering van milieuplustaken te beleggen. Tijdens de informatieavond 

van 13 maart j.l. heeft Peter Jager uitgelegd dat we tijdens 2 jaar corona niet of 

nauwelijks aan de plustaken milieu zijn toegekomen. Nu we ons weer kunnen 

richten op onze reguliere taken, lopen we tegen knelpunten aan: specialistische 

kennis ontbreekt en specialisten zijn niet of nauwelijks te werven. 

Vervolgproces: 

•	uitwerken in mogelijke scenario’s:

-Plustaken bij OD-NHN

-wat kunnen of willen we zelf doen?

-wat kunnen we uitbesteden bij specialisten?

•	er zijn een tweetal ontwikkelingen die invloed hebben op de plustaken: de 

implementatie van de Omgevingswet en de Wet kwaliteitsborging

•	vooral informatief en beeldvormend in gesprek met de Omgevingsdienst

5-7-2022

De raad informeren indien het onderzoek naar 

armoedebeleid wordt opgestart en evt met 

voorstel naar de raad komen.

Gemeenteraad 05-07-2022 154 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Er is een onderzoek gedaan naar het geluksbudget. Een raadsvoorstel tot 

wijziging van de verordening betreffende de meedoenregeling is in 

voorbereiding voor de raad van maart 2023. Update 22-12: raad mei 2023. 

update 23-04: voorstel raad september 2023, BV in juni 2023

Wethouder De Nijs geeft aan dat er in het coalitieakkoord is opgenomen dat er een onderzoek gaat komen 

om het armoedebeleid actief op te sporen. Zodra het onderzoek gaat plaatsvinden, zal de raad hier tijdig 

over geïnformeerd worden en zo nodig met een voorstel komen

Q2-2023

8-11-2022 Armoedeplan naar de raad Raadsvergadering 08-11-2022 173 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Toezegging blijft staan. Er is een onderzoek gedaan naar het 

geluksbudget. Een raadsvoorstel tot wijziging van de verordening 

betreffende de meedoenregeling is in voorbereiding voor de raad van 

maart 2023. Update 22-12: Dit wordt gekoppeld aan de toezegging over 

het onderzoek naar armoedebeleid. Een raadsvoorstel tot wijziging van de 

verordening betreffende de meedoenregeling is in voorbereiding van der 

aad van mei 2023.update 23-04: voorstel raad september 2023, BV in juni 

2023 Er komt binnenkort een energie armoedeplan naar de raad Q2-2023

8-11-2022

In februari 23 de raad informeren over 

haalbaarheid motie van de SP “Inkomensgrenzen 

gemeentelijke ondersteuning naar 130%” en de 

motie van Wens4U “Regeling dierenhulp 

minima” Raadsvergadering 08-11-2022 174 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Toezegging blijft staan. Dit wordt gekoppeld aan de toezegging over het 

onderzoek naar armoedebeleid. Een raadsvoorstel tot wijziging van de 

verordening betreffende de meedoenregeling is in vorobereiding van de 

raad van mei 2023. update 23-04: voorstel raad september 2023, BV in 

juni 2023

De Motie van de SP “Inkomensgrenzen gemeentelijke ondersteuning naar 130%” en de motie van Wens4U 

“Regeling dierenhulp minima” worden onderzocht op haalbaarheid en de wethouder komt hier in februari 

2023 bij de raad op terug Q2-2023

17-1-2023

Wijziging beslispunt verkeersplan centrum 

Schagen Oordeelsvormende vergadering 17-01-2023 191 J.J. Heddes (Wethouder) Openstaand
Ph. zegt toe de raad mee te nemen bij het verkeersbesluit over de Sweelinckstraat en hoe het anders wordt 

ingericht zodat de verkeerssituatie duidelijk is voor fietsers.

19-4-2023 Herijking minimabeleid Oordeelsvormende vergadering 19-04-2023 204 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand Informatieavond 5 juni is niet doorgegaan.

Ph. de Nijs-Visser zegt toe dat tijdens de informatie avond op 5 juni 2023 (herijking minimabeleid) de cijfers 

voor de onderbouwing van haar beleidskeuzes gepresenteerd worden 

9-5-2023 IHP in Oktober 2023 naar de raad Gemeenteraad 09-05-2023 207 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Ph. De Nijs geeft aan dat het IHP (Integraal Huisvesting Plan) in oktober 2023 met de raad gedeeld 

gaat worden 1-10-2023

27-6-2023

Terugkoppeling naar de raad inzake gesprek met  

inspreker mevr. Nannes over houtstook Gemeenteraad 27-06-2023 213

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand

Gesprek heeft plaatsgevonden op 16 november. Raad wordt hierover 

geinformeerd.

Mevr. Van Kampen wil mevr. Nannes uitnodigen voor een gesprek, om samen met  de wethouder 

te kijken of de genoemde punten haalbaar zijn en de raad zal een terugkoppeling krijgen over dat 

gesprek 

27-6-2023

Samen met de raad kijken naar de prioritering 

van grote projecten Gemeenteraad 27-06-2023 216

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand Er komt een informatieavond op 15 januari 2024.

Mevr. Van Kampen geeft een toelichting op de reacties van de raad.  Zij zegt toe dat zij samen met de 

gemeentesecretaris bij de raad terug komt om samen te kijken naar de prioritering van grote projecten 

27-6-2023

Halfjaarlijks een RIM naar de raad komt over de 

stand van zaken ziekteverzuim en de lopende 

vacatures Gemeenteraad 27-06-2023 217

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand Volgt half december

Mevr. Van Kampen zegt toe dat er halfjaarlijks een RIM naar de raad komt over de stand van zaken 

ziekteverzuim en de lopende vacatures 

27-6-2023

website wordt aangepast n.a.v. de vraag vanuit 

de PvdA over houtstook Gemeenteraad 27-06-2023 218

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand Mevr. Van Kampen zegt toe dat de website wordt aangepast n.a.v. de vraag vanuit de PvdA over houtstook.  Q4

27-6-2023

met Schagen Actief in gesprek gaan over de 

tarieven en zal dit punt hoog prioriteren op de 

prioriteitenlijst van de organisatie Gemeenteraad 27-06-2023 219 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Wethouder de Nijs zegt toe om met Schagen Actief in gesprek gaan over de tarieven en zal dit punt hoog 

prioriteren op de prioriteitenlijst van de organisatie 

27-6-2023

Nav de motie PvdA, Seniorenpartij en CDA USP 

Ooms in gesprek te gaan met de dorpsraad en 

met Ooms en resultaat terugkoppelen aan de 

raad Gemeenteraad 27-06-2023 220 S.C. Kruijer (Wethouder) Openstaand

De wethouder zegt toe om in de geest van de motie in gesprek te gaan met de dorpsraad en met Ooms en 

komt terug met resultaat bij de raad Q2-2024

11-7-2023 Kadernota Gemeenteraad 11-07-2023 223 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

De wethouder zegt toe aan het eind van het jaar naar de raad te komen met een exploitatieplan inzake 

veilige en duurzame sportaccommodaties en de wettelijke verplichting rondom het beweegonderwijs en 

hiermee pas aan de gang gaat als het meerjarig exploitatieplan rond is.



11-7-2023 Kadernota Gemeenteraad 11-07-2023 225 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

Eind december 2023 verwachten we vanuit de scholen, de 

eindrapportages betreffende de inzet van Link jongerenwerk. 

Aan de hand van die rapportages verkrijgen wij inzicht in de 

effecten van de inzet van het jeugd- en jongerenwerk op de 

scholen. Het streven is om in Q1 2024, uw raad een memo te 

sturen, waarin de effecten van de inzet van het jongerenwerk 

op de scholen wordt genoemd, alsmede een overzicht van 

de uitgaven aan het jeugd- en jongerenwerk in 2022 en 2023. 

Ook zal worden ingegaan op de budgettaire ruimte voor een 

eventuele continuering van de extra inzet van het jeugd- en 

jongerenwerk op de scholen. De wethouder zegt toe in het najaar bij de begroting te komen met een voorstel over de inzet van LINK. Zij 

wacht eerst de uitkomsten over de effecten van de inzet LINK op schoolpleinen af. Bij de begroting zal een 

overzicht aangeleverd worden over de uitgaven aan LINK en wat de budgettaire ruimte is. Q1 2024

11-7-2023

Amendement GroenLinks/SP Kadernota 

inkomensnorm naar 130% Gemeenteraad 11-07-2023 228 P. de Nijs-Visser (Wethouder) Openstaand

De wethouder zegt toe de suggestie van GroenLinks inzake een integrale aanvraag minimabeleid mee te 

nemen en hierop terug te komen bij de raad.

10-10-2023

Raadsinformatiememo over het vervolg van het 

standplaatsenbeleid aan de raad aanbieden. Oordeelsvormende vergadering 10-10-2023 234 S.C. Kruijer (Wethouder) Openstaand

De raad zal niet worden geinformeerd middels een raadsinformatiememo 

maar op een andere wijze.

Ph. Kruijer zegt tijdens de vergadering toe dat hij raadsinfomratiememo naar de raad stuurt over de 

verdere vervolg van het standplaatsenbeleid. 

31-10-2023

Gesprek inplannen met inspreker dhr Croos over 

het jeugd- en messenbeleid Gemeenteraad 31-10-2023 236

M.J.P. van Kampen-Nouwen 

(Burgemeester) Openstaand

Mevr. Van Kampen stelt voor om een keer af te spreken met dhr. Croos en zijn echtgenote om 

over het jeugd- en messenbeleid verder over te spreken   Q4

31-10-2023

Terugkoppeling geven aan raad over 

aanbesteding Schagerweg Gemeenteraad 31-10-2023 237 J.J. Heddes (Wethouder) Openstaand

Zodra er groen licht komt voor de aanbesteding, dan zal de wethouder hier een terugkoppeling 

over geven aan de raad 


